
7. august 2020 

 

Jeg forslår vi ophæver fredning på signalkrebs da det er en invasiv art og bør derfor kunne fiskes 

året rundt. (Ikke kun aug og sep). 
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